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Notulen	vergadering	afdelingsbestuur	delta	
Datum	7	juli	2021	
Locatie:	Houttuinlaan	16-A,	Woerden	

Agenda 

1) Wim	opent	de	vergadering	om	18:45.	Er	zijn	2	aanvullingen	op	de	agenda	en	1	verplaatsing	van	een	
agendapunt.	
• Er	is	een	aanvraag	voor	mentorschap	binnen	gekomen,	dit	wordt	punt	7	
• info	over	een	lier,	dit	wordt	punt	4e.	
• De	mededelingen	over	Positief	in	het	Nieuws	(PihN)	verschuiven	van	korte	mededelingen	naar	punt	3.	

	
2) Actiel i jst  van 26-04-2021 	

• Nr.	2:	Brevetering	naar	KEI.	hangt	af	van	het	handboek.	Wim	meldt	dat	José	een	bericht	van	Frans	
afwacht.	Aernout	wil	graag	van	het	uitschrijven	van	brevetten	af	en	het	bestuur	wil	dit	onderdeel	liefst	
op	korte	termijn	overdragen	aan	het	KEI.	

• Nr.	11:	Adspirant	lidmaatschap.	Is	niks	meer	mee	gedaan.	Gaat	van	de	lijst	af.	
• Nr.	99:	Ervaringseis	uit	handboek	halen.	Hier	is	Frans	nog	mee	bezig.	
• Nr.	127:	Deltavliegweekend	is	succesvol	afgerond.	Verzoek	aan	Adrie	om	dit	in	2022	te	herhalen	en	

alvast	een	datum	te	prikken.	
• Nr.	128:	Navraag	acties	veiligheidscommissie.	Even	laten	rusten.	Wordt	weer	opgepakt	als	Annet	weer	

is	opgeknapt.	
• Nr.	129:	Brief	Rens	Peeters	over	parkeerbeleid	Zoutelande	is	nog	niet	gezien	door	Wim.	Adrie	zal	dit	

oppakken.	
• Nr.	130:	Incidenten	melden.	Dit	is	zelfde	als	punt	veiligheidscommissies	(Nr.	128).	Deze	punten	worden	

samengevoegd.	
• Nr.	131:	Ondersteuning	scholen	vanuit	bureau	Touché.	Bureau	Touché	heeft	bericht	gestuurd	aan	

Jappie.	Hierop	is	geen	reactie	ontvangen	van	hem.	Het	bestuur	kiest	om	dit	te	laten	rusten	en	bij	de	
club	te	houden.	Serge	zal	Hester	(marketing)	vragen	wat	de	opdracht	is	geweest	aan	Touché.	(=	nieuw	
actiepunt	Nr.	143).	Daarbij	hoort	het	bestuur	graag	wat	de	mogelijkheden	zijn	en	of	we	van	Touché	
gebruik	mogen	maken.	Wat	zijn	daarvan	de	kosten?	Kunnen	zij	nog	extra	expertise	leveren?	Serge	zal	
het	antwoord	van	Hester	terugkoppelen	aan	het	bestuur.	

• Nr.	132:	Verzorgen	landingsclinic	deltaweekend.	Door	Frans	uitgevoerd	met	een	groot	compliment	aan	
Frans	voor	de	manier	waarop.	

• Nr.	133:	Acties	club-scholen	overleg	worden	opgevolgd.	Wordt	door	Wim	in	de	gaten	gehouden.	
• Nr.	134:	Ballondrop.	Dit	plan	staat	op	een	laag	pitje	zolang	er	geen	ballonfeesten	zijn	waar	we	

eventueel	een	lift	de	lucht	in	kunnen	krijgen.	Dit	jaar	zijn	de	ballonfeesten	opnieuw	vervallen.	Hopelijk	
zijn	er	in	2022	weer	mogelijkheden.	

• Nr.	135:	Hulpinstructeurschap	bij	High5	voor	Jaap	Bambacht.	De	vraag	aan	Jaap	om	via	deze	weg	
piloten	te	leren	soaren	moet	nog	per	mail	worden	verzonden.	Wim	gaat	Jaap	mailen	dat	hij	zich	kan	
wenden	tot	High5	voor	een	aanvraag.		

• Nr.	136:	Kadercommissie.	Door	het	bestuur	goedgekeurde	voorstellen	voor	wijzigingen	in	het	
Handboek	zijn	aan	Koos	en	Aernout	gemaild.	Reactie	afwachten.	

• Nr.	137:	Bastienne	Wentzel	heeft	bericht	ontvangen	van	Wim.	Frans	kon	nog	niet	aansluiten	bij	de	
vergadering	van	LIFT.	Frans	zit	sinds	kort		in	de	redactie.	

• Nr.	138:	Kostenplaatje	van	DeltaMagazine	0	is	rondgestuurd.	Frans	gaat	nu	eerst	kijken	hoe	het	gaat	in	
de	redactie	van	LIFT	alvorens	het	bestuur	een	besluit	neemt	over	een	eigen	deltamagazine.	

• Nr.	139:	Vermelding	leernudeltavliegen	op	website	De	Volkskrant	kon	niet	meer.	Punt	kan	worden	
verwijderd.	
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• Nr.	140:	Clubgegevens	op	de	website.	Frans	heeft	de	info	van	Adrie	ontvangen	en	zal	die	op	de	website	
zetten.	

• Nr.	141:	Uitzending	NPO2	in	nieuwsbrief	KNVvL.	Voltooid.	
• Nr.	142:	Checken	of	het	tabblad	‘functies’	in	actielijst	klopt.	Loopt	nog.	
• Nr.	143	(toegevoegd)	Marcom:	Navragen	welke	opdracht	Bureau	Touché	heeft	gekregen	(zie	Nr.	131).	

	
Agenda (vervolg) 	
3) Status	PihN	en	website.	De	samenwerking	met	het	bureau	dat	LeerNuDeltavliegen	heeft	gepromoot	is	

beëindigd.	Sander	is	er	sindsdien	zelf	mee	aan	de	slag	gegaan,	waardoor	het	aantal	contactmomenten	
aanzienlijk	is	toegenomen.	De	marketing	loopt	nog	tot	eind	juli.	Daarna	zijn	de	cursussen	gestart	en	is	
inschrijving	niet	meer	zinvol.	Mocht	het	nodig	zijn	om	cursussen	in	het	najaar	bekendheid	te	geven,	dan	
kan	de	marketing	altijd	worden	doorgezet	of	opnieuw	opgestart.	Momenteel	heeft	de	website	tussen	de	
70	en	90	bezoekers	per	dag,	waaruit	dan	enkele	contactmomenten	voortvloeien.	Heleen	(Randonaero)	
heeft	enkele	boekingen	gehad,	maar	Frans	(High5)	nog	niet.	

4) Korte	agendapunten	
a. Vliegstek	Burg-Haamstede.	Het	bestuur	is	door	een	gepensioneerde	deltapiloot	(naam	bij	het	bestuur	

bekend)	getipt	dat	bij	Burg-Haamstede	een	mooi	zweefvliegveld	ligt	waar	gemotoriseerde	delta’s	
zouden	kunnen	starten.	Vanuit	deze	locatie	zou	tot	in	Brabant	op	thermiek	gevlogen	kunnen	worden.	
Gezien	de	ligging	met	een	hotel	en	meerdere	campings	naast	de	vliegstek	zou	het	een	opsteker	
kunnen	zijn	op	marketingvlak.	Op	het	terrein	staat	een	schuur	die	door	onze	afdeling	gebruikt	zou	
kunnen	worden.	Er	zijn	echter	nog	geen	connecties	met	Burg-Haamstede	en	het	is	de	vraag	of	wij	op	
het	zweefvliegveld	welkom	zouden	zijn.	Daarnaast	is	er	twijfel	of	er	genoeg	(gemotoriseerde)	delta	
piloten	zijn	om	daar	te	starten.	Adrie	zal	contact	opnemen	met	de	zweefvliegclub	om	te	horen	of	zij	in	
beginsel	open	staan	voor	samenwerking.	

b. Deltaweekend.	Adrie	blikt	terug	op	het	deltaweekend	en	vertelt	dat	de	organisatie	goed	is	gegaan.	Met	
de	vrijwilligers	viel	goed	samen	te	werken.	De	keuze	om	naar	Havelte	te	gaan	bleek	uiteindelijk	een	
goed	besluit,	zeker	gezien	de	windrichting.	Vanwege	problemen	met	de	Dragonfly	moest	er	snel	een	
ander	veld	geregeld	worden.	Beide	velden	waren	wel	wat	hobbelig	waardoor	de	Dragonfly	van	Rinus	
lichte	schade	heeft	opgelopen.	Er	waren	veel	deelnemers	en	de	angst	ontstond	dat	het	er	teveel	
zouden	zijn.	Uiteindelijk	was	alles	in	goede	banen	te	leiden.	De	BBQ	en	camping	sloten	goed	aan	bij	het	
vliegen.	Er	zal	nog	evaluatie	volgen	over	de	combinatie	van	lieren	en	slepen.	De	startplekken	lagen	ver	
genoeg	uit	elkaar.	De	landingsclinic	van	Frans	is	goed	bezocht.	Het	plan	is	om	volgend	jaar	in	juni	
opnieuw	een	deltaweekend	te	organiseren.	Adrie	heeft	een	financieel	overzicht	verzonden	aan	het	
bestuur.	De	kosten	lagen	uiteindelijk	iets	lager	dan	begroot.	
Sander	vindt	het	van	groot	belang	om	er	mensen	bij	te	betrekken	die	al	een	tijd	niet	meer	hebben	
gevlogen	of	die	nieuw	zijn	en	zich	bij	een	club	willen	aansluiten.	Tijdens	het	deltaweekend	verliep	dit	
zeer	goed.	Zodra	Adrie	een	nieuwe	datum	voor	het	Deltaweekend	2022	heeft,	komt	die	op	de	website.	

c. Duovluchten	van	influencers	op	EHST.	Er	zijn	helaas	weinig	reacties	geweest	op	de	post	van	Ina.	FHM	
komt	nog	met	een	publicatie.	

d. Heleen	van	den	Bos	heeft	duobrevet-A	aangevraagd.	Het	bestuur	is	hiermee	akkoord.	De	huidige	eisen	
voor	duobrevet-B	zijn	overigens	dusdanig	hoog	dat	hier	moeilijk	aan	is	te	voldoen.	Er	wordt	besloten	
dit	aan	te	passen.	Voortaan	zullen	voor	aanvraag	duobrevet-B	20	duovluchten	nodig	zijn	met	3	
verschillende	passagiers	i.c.m.	brevet	B3	en	150	vluchturen	(als	richtlijn).	Frans	mailt	Heleen	dat	haar	
aanvraag	is	gehonoreerd.	

e. Lier.	Tijdens	het	deltaweekend	is	Adrie	benaderd	met	een	aanbod	voor	een	lier.	De	lier	is	echter	nog	
niet	gereed	voor	gebruik.	De	huidige	lier	van	De	Buizerd	is	gerepareerd,	maar	het	is	onduidelijk	of	dit	
nog	lukt	bij	een	eventueel	volgend	defect.	Daarnaast	is	het	de	vraag	in	hoeverre	de	huidige	technici	
van	de	club(s)	de	lier(en)	kunnen	en	willen	onderhouden.	Het	bestuur	verzoekt	Adrie	om	met	een	
concreet	voorstel	te	komen	waar	dan	een	besluit	op	kan	worden	genomen.	
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5) Liermannen,	Mentoren,	Duovliegen	en	B1/B2.	Frans	heeft	een	lijstje	opgesteld	van	Lieristen	en	Mentoren	

en	wil	weten	of	dat	klopt.	Han	Stoevelaar	wil	graag	een	document	hebben	om	te	bewijzen	dat	hij	Mentor	
is.	

6) Handboek.	Frans	wil	graag	reactie	van	de	bestuursleden	op	de	toegestuurde	wijzigingen	(tot	blz.	43)	om	
er	mee	verder	te	kunnen.	Het	bestuur	geeft	aan	dat	hierover	binnen	anderhalve	week	reactie	zal	komen	
naar	Frans.	

7) Er	is	een	aanvraag	voor	mentorschap	voor	Annet	bij	het	bestuur	binnengekomen.	De	aanvraag	is	enige	
tijd	blijven	liggen,	terwijl	er	volgens	Adrie	een	grote	wens	is	van	Annet	om	Mentor	te	worden	voor	slepen.	
Omdat	Annet	momenteel	ernstig	ziek	is	wil	het	bestuur	hierover	pas	beslissen	als	zij	weer	is	opgeknapt.	
We	wensen	haar	beterschap	en	heel	veel	sterkte	in	de	zware	periode	die	zij	nu	doormaakt.	

8) Contributie	van	de	afdeling.	Deze	blijft	gelijk	in	2022,	dus	€64.50	lidmaatschap	+	€27.50	afdelingstoeslag.	
9) Grounding	piloot	*****	(Naam	is	bekend	bij	het	bestuur	en	de	Nederlandse	clubs	deltavliegen).	Navraag	

door	het	bestuur	bij	de	veiligheidscommissie,	clubs	en	ook	in	het	buitenland	geven	een	beeld	dat	deze	
piloot	(zeer)	onveilige	situaties	voor	zichzelf	en	andere	piloten	creëert.	Zijn	materiaal	is	niet	(meer)	
luchtwaardig.	Er	is	daardoor	ernstige	twijfel	over	zijn	materiaalkennis.	Er	zijn	op	veel	plekken	waar	hij	
bekend	is	negatieve	ervaringen	gemeld.	Hieruit	blijkt	dat	het	incident	tijdens	het	Deltaweekend	niet	op	
zichzelf	staat.	Het	bestuur	heeft	tijdens	de	vergadering	vernomen	dat	hij	piloten	vertelt	instructeur	te	zijn,	
wat	hij	niet	is.	Ook	heeft	hij	in	Nederland	recent	een	piloot	meegenomen	om	deze	(onbevoegd)	te	leren	
soaren	en	te	starten	bij	harde	crosswind.	
Het	bestuur	vindt	deze	situatie	dusdanig	ernstig	dat	zij	bij	hun	standpunt	blijft.	De	piloot	is	geen	KNVvL-
lid,	dus	een	startverbod	is	niet	mogelijk,	maar	clubs	zullen	voor	hem	worden	gewaarschuwd.	In	het	
buitenland	blijkt	hem	ook	al	een	startverbod	te	zijn	opgelegd	op	verschillende	locaties,	maar	dit	ligt	
buiten	het	bereik	van	de	KNVvL.	
Het	bestuur	raadt	alle	deltapiloten	aan	om	altijd	na	te	gaan	of	iemand	bevoegd	is	les	te	geven	als	dit	
wordt	aangeboden.	Neem	eventueel	contact	op	met	het	bestuur.	Ook	bevestigt	deze	situatie	het	belang	
om	elkaar	te	wijzen	op	gevaarlijke	situaties	en/of	gebreken	aan	materiaal	of	kennis.	

	
10) Rondvraag	

• Wanneer	is	de	ALV	dit	jaar?	Wim	stelt	voor	vrijdag	12	november.	
• Adrie	heeft	een	mailgroep	opgezet	voor	informatie	over	Annet.	Wie	daarin	wil	aansluiten	kan	zich	

melden	bij	Adrie.	
• Otto	heeft	gemaild	met	een	vraag	over	luchtruimindeling	en	deltavliegen.	Bryan	heeft	de	vraag	

beantwoord	maar	Otto	heeft	hierover	nog	enkele	vragen	gesteld.	Deze	lijken	voor	het	bestuur	al	
opgehelderd	door	Bryan.	Wim	zal	Otto	daarom	benaderen	en	resterende	vragen	beantwoorden	

	
De	vergadering	werd	gesloten	om	21:15	
	
Te	doen	&	Besluiten	
• Besluit:	Contributie	gaat	niet	omhoog	voor	2022.	
• Heleen’s	aanvraag	voor	Duo_A	goedgekeurd,	Frans	stuurt	haar	een	mail.	
• Wim	maakt	een	antwoord	voor	Annet	n.a.v.	voorzetje	Sander.	
• Frans	maakt	voorzetje	voor	Wim	voor	“grounding”	*****.	
• Frans	maakt	een	kort	stukje	voor	op	de	website	(nieuws)	over	het	Deltaweekend.	Adrie	zorgt	voor	

een	verslagje.	
• Bestuur	reageert	op	nieuw	Handboek	(v2.04b)	vóór	23	juli.	
• Wim	maakt	bericht	aan	Otto	over	Luchtruimindeling.	
• Bestuur	neemt	de	lijst	met	“aantekeningen”	door	uit	de	actielijst.	
• Frans	stuurt	de	bijgewerkte	actielijst.	


